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Onderwerp: vragen SAB inzake informatieronde 2-4-2019 presentatie integraal Huisvestingsplan 
 
Geachte wethouder Jongen,  
Geachte mevrouw Muijrers, 
 
Tijdens de informatieronde op 2 april 2019 kregen we een presentatie inzake het IHP genaamd 
“Inkijk IHP - stand van zaken”. 
Uit deze presentatie bleek dat er reeds veel voorbereidende werkzaamheden zijn verricht. 
Door geen of weinig communicatie over dit plan lijkt het alsof gemeenteraad al met een 
kennisachterstand het besluitvormingsproces ingaat. 
Deze kennisachterstand kan nooit meer worden goedgemaakt en het gevaar is nu erg groot dat het 
faseverschil in kennis tussen de Raad en al de andere partijen veel te groot zal zijn geworden op het 
moment dat er besluiten moeten worden genomen. 
Informatie inzake de stand van zaken is onontbeerlijk. 
Verkeerde besluitvorming kan de gemeente Maastricht erg veel geld kosten. 
De fractie van SAB wil u derhalve verzoeken om de communicatiestroom in stand te houden. 
Hoe staat het met de instemming van de schoolbesturen? 
Wat zijn de knelpunten? 
Welke basisscholen en IKC’s gaan samenwerken en hoe staat het met de multifunctionaliteit van de 
gebouwen. 
Ook bestaat er een informatiebehoefte naar grootte van de te verwachten uitgaven. 
Staan ons verrassingen te wachten en zo ja…welke? 
 
Kortom, de fractie van SAB wil u vragen om de inkijk in de nu nog wazige glazen bol doorzichtig te 
maken. 
Breng de raad niet alleen op de hoogte van zaken die tegenvallen maar hou hen ook op de hoogte 
van alle zaken die voorspoedig verlopen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Wim Schulpen 
Woordvoerder Onderwijs   SAB 
 
 


